
Fra: Maren Rasmussen <maren@petter-rasmussen.no> 
Sendt: 24.08.2022 13:35:26 
Til: Evy Johannessen <ejo@karmoy.kommune.no> 
Emne: VS: Skude fryseri-Takoverbygg 

 
Hei, 
  
Ref. telefonsamtale i går ang. ferdigstillelse av brannalarmanlegg. 
  
Under er forklaring ang. del av anlegg som ikke er installert.  Konlusjon til ansvarlig for dette er: 
  
Frem til vi har idriftsatt installasjonene i takoverbygget så forblir det ubrennbart. Det eneste som da er 
brennbart er det som er idriftsatt, men også overvåket. 
Det er en mulighet for at aktiviteten på kaien kan lage brann, men det var det også før takoverbygget. 
Det vi da også være personell tilstede. Slik har det også vært hele tiden før takoverbygget kom også. 
  
Vi idriftsetter brann i takoverbygget først av det som skal idriftsettes og lysene etterpå. Således har vi 
forsikret oss at det forblir ubrennbart frem til brannsløyfen er på plass. 
  
Det kan ta inntil 1 måned å få brannvarslingen på plass antar vi. 
  
  
  
Med vennlig hilsen 

Maren Rasmussen 
Master i Arkitektur 
Mob: 91569438 
maren@petter-rasmussen.no 
  

 
  
 
 
  
  
  

Fra: Kjell Olav Bjørnerud <kob@helgevold.com>  
Sendt: onsdag 24. august 2022 15.17 
Til: Maren Rasmussen <maren@petter-rasmussen.no> 
Kopi: Rune Sund <rune@petter-rasmussen.no> 
Emne: SV: Skude fryseri-Takoverbygg 
  

mailto:maren@petter-rasmussen.no


Hei 
  
Brannalarmanlegget i selve fryserommet og det tekniske rommet er ferdig og idriftsatt. Det er bare den 
varmedetekterende tråden i det frittstående taket som ikke er ferdig. 
  
Beliggenheten til dette og hvordan anlegget i sin helhet er bygget gjør jo at det i praksis har vært i bruk 
siden det ble bygget, noe annet er jo ikke mulig. 
  
Her er noen utklipp fra brannrapporten: 

 



 
  



Frem til vi har idriftsatt installasjonene i takoverbygget så forblir det ubrennbart. Det eneste som da er
brennbart er det som er idriftsatt, men også overvåket.
Det er en mulighet for at aktiviteten på kaien kan lage brann, men det var det også før takoverbygget.
Det vi da også være personell tilstede. Slik har det også vært hele tiden før takoverbygget kom også.

Vi idriftsetter brann i takoverbygget først av det som skal idriftsettes og lysene etterpå. Således har vi
forsikret oss at det forblir ubrennbart frem til brannsløyfen er på plass.

Det kan ta inntil 1 måned å få brannvarslingen på plass antar vi.

Med vennlig hilsen

Kjell Olav Bjørnerud
Prosjektleder, Elektro & Ekom installatør
Helgevold Elektro Haugesund AS

M: +47 977 06 177
E: kob@helgevold.com

helgevold.com

Fra: Maren Rasmussen <maren@petter-rasmussen.no>
Sendt: tirsdag 23. august 2022 14:31
Til: Kjell Olav Bjørnerud <kob@helgevold.com>
Emne: Skude fryseri-Takoverbygg

Hei,

Kommunen trenger en redegjørelse fra dere ang. ferdigstillelse av brannalarmanlegg for takoverbygg.
Bla.:
Hvorfor kan bygget tas i bruk uten at dette er ferdig?
Når vil det være ferdig?

Med vennlig hilsen

Maren Rasmussen
Master i Arkitektur
Mob: 91569438
maren@petter-rasmussen.no
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